
 

 

 

    Minnesanteckningar 

Typ av möte:  KS-SAMK  

Mötesdatum:  2024-02-23, Gliwice och via TEAMS 

Närvarande:  Elisabeth Carle – HR-direktör 

Anna Stening – koordinator  

Annika Rainer - Budgetchef 

 

Héléne Fischer Guste,  Sveriges Lärare 

Lynn Bergvall   Sveriges Lärare 

Mikael Eriksson   Sveriges Lärare 

Hanna Arvinell,   Akademikerförbundet SSR 

Zübeyde Arslanerkekoglu  Vision 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Elisabeth Carle öppnade mötet. 

Anna Stening har genomgång av punkter från föregående möte (240125) 

Rättelse: Önskemål att en arbetsmiljöpunkt ske finnas med i medarbetarundersökningen – rätt ska vara 

att: Önskemål att en arbetsmiljöpunkt ske finnas med i KS- SAMK agendan. Denna punkt 

läggs till vid nästa möte.  

2. Aktuell information från stadsdirektören 

Elisabeth Carle redovisar Victors punkt. Victor Kilén vill göra en gemensam utvecklingsinsats 

för hela KLG, så vi ska spana på konsulter som kan hjälpa oss med detta. Eftersom Victor 

inte kan bekosta detta själv så måste beslutet tas av Mats Gerdau. Detta görs för att få fram 

utvecklingsbehoven inom KLG. Vi önskar få med dessa konsulter vid chefsdagen i maj. Det 

blir en satsning på arbetsmiljöbiten och ska utvecklas efter behov, det ska inte bli lika för alla. 

Olika direktörer har olika behov och utmaningar och vi ska anpassa utvecklingssatsningen till 

det som behövs. Det är en behovsstyrd målgrupp.   

  

3. Personalområdet  

Henrik Ahl är ny Stab- och säkerhetsdirektör. 

Ebba Lindström Hagman är ny Stab- och utvecklingschef för Trafik och fastighetsstaben. 

Vilde Rundfloen är ny Stabschef över Ledningsstaben. 

 

 



 

 

4. Personalnotiser och anlitande av konsulter 

Se punkt 2, ang satsningen inom KLG. 

 

5. Aktuellt kommungemensamt, Handlingar och protokoll. 

Mikael Eriksson, Sveriges Lärare, tipsar om att titta på länkarna ang Arbetsutskottet, det är 

mycket bra info. 

 

6. Genomgång av ekonomiprocessen, med Annika Rainer, budgetchef 

Annika Rainer visar en PP samt drar en genomgång hur den ekonomiska processen ser ut 

under året och vilka viktiga datum det finns att förhålla sig till. PP skickas till deltagarna efter 

mötet.  

7. Övriga frågor 

• Hälsosatsningen i Nacka. 

Vi fortsätter jobba med att tydliggöra och synliggöra hälsofrågan i Nacka och vi har kommit 

långt i arbetet. På KS den 8 april ska man förankra arbetet. Det ska ske genom  

Vocean, vocean.com (Innovationsplattform driven av kollektiv intelligens och ai.) för att 

utveckla en arbetsprocess och en kulturanalys ang hälsofrågorna och Nackas arbete med en 

friskare arbetsplats. Elisabeth Carle bjuder in till ett möte kring detta. 

 

     

Mötet avslutas. 

 

 

Vid noteringarna 

Anna Stening 

 

 

 

 


